

REFERAT

Holbæk

Torsdag den.14.august 2025 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Kenneth Lindrup Larsen, Svend Erik Skaarup, Lis Hævdholm.
Afbud:	Martin Lund Sørensen, der deltog i mindre omfang via telefon.
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm

Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Frank Har sendt brev til vores sponsor om fornyelse af aftale samt mulighed for dækning af udgift til nye spilletrøjer med det nye logo, samt udskiftning af sponsorræg. Under mødet modtog Frank positiv tilbagemelding fra direktøren.
3. Status på økonomi.	Frank gennemgik oversigten. Der bliver formentlig højere trænerudgifter end budgetteret, men dette er positivt, da vi har fået flere trænere. Udgifter til nyt spilletøj ser ud til at blive neutraliseret pga. den positive tilbagemelding fra banken.
4. Årets aktiviteter / stævner (LIM)	Stævne den 27.september. Kenneth har redesignet stævneindbydelse, og den er blevet meget flot. Der er indbudt i 4 ungdomsrækker, evt. en pigerække og 8 seniorrækker. For stævnet er L=Kenneth, I=Frank, M=Frank 7'eren den 29.august, hvor hallen er lukket for træning. L=Frank, I=ingen, M=Verner og Lis Begynder/ungdomsstævne. Vil gerne have det afviklet den 26.oktober. Frank spørger om lån af badmintonhallen. L=Martin, I= Bordtennis danmark, M= Martin Youth Master L=Lis og Martin, I=Lis, M= Frank Skole OL, dato? Frank skal forespørge om badmintonhallen en fredag i november måned. 2. omgang skal være i marts/april. Det kan muligvis afvikles i vores egen hal, med et bord i klubzonen og et nedenunder. L= Martin, I= Martin, M=Frank

Dagsorden	Referat
	Vi ønsker at afholde Veteran samling 2, samt 3.afdeling der samtidig er Veteran DM den 2-3.maj. Afhænger af, om vi kan få multihallen. Frank undersøger. LIM????
5. Arbejdsgrupper – status.	
A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Frank skal arbejde videre med et projekt om Lucerna.
6.	
B) Stævnegruppe	Stævnegruppen har holdt møde. De, der har mulighed for det, vil deltage i introduktionsmøde om brugen af det nye system, STUPA. Der er skærm møde den 19.august kl. 19
7. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin oplyste, at der er trænermøde torsdag den 21.august kl. 17. Træningen begynder den 25.august. Martin vil sammen med Katja lave en foreløbig inddeling af spillerne på de forskellige hold. Muligvis et problem for Malte om onsdagen. Spørgsmål er, om hvilke turneringshold, der skal tilmeldes? Dette skal der snarest tages stilling til, gerne på trænermødet. Kenneth har skrevet ud til seniorspillerne om at være hjælpetrænere mandag og onsdag, og foreløbig har 4 meldt sig. Han vil også selv tage nogle mandage og onsdage, også for at vurdere styrke på spillere, der måske skal rykke videre. Dennis har piger om torsdagen og kamptræning for de bedste bagefter. Verner har sat navne og plan for hjælpetrænere.
b) Seniorafdelingen	Der er spillermøde den 19.august. Planen er 7 seriehold. Tina og Kenneth tilmelder hold. Svend Erik og Tina tilmelder veteranhold. Der bliver et hold i 1.division, med Walther Pedersen, Thomas Ludvigsen, Svend Erik Skaarup og Per Andersen på en b-licens. Vi giver tilskud til rejse som sidste år.
c) Bat60-afdelingen	Vokser stadig. Vi er begyndt at spille alle ugens dage igen.
d) Webmaster	Ole forespurgte om vi skulle være med i uge 37 med Åbent Hus, men det er der ikke stemning for, da vi allerede er rigtig mange, der skal benytte hallen. Ole har udarbejdet en liste over alle spillere inddelt i aldersgrupper, samt over trænere og hjælpetrænere. Der skal udarbejdes nye brochurer, når tidspunkter for træning og træningsansvarlige ligger helt fast. Nyt logo skal på. Det vil være ønskeligt, at den til næste år ligger klar noget tidligere, da den skal udleveres ved sommerferie bordtennis
e) Øvrige	Svend Erik oplyste, at han er på ferie i januar og en del af februar.
8. Meddelelser fra for- manden	Der er kommet indbydelse til at deltage i Foreningskonferencen, torsdag den 2.oktober kl. 17 i Seminarieparken. Ole, Frank og Lis deltager.

Dagsorden	Referat
	Tillige invitation til Frivillig fredag, den 26.september, muligvis Tina og Lis.
9. Kalender	Kalender/Årshjulet blev gennemgået og det er OK
10.Næste mødedato (d.11.september 25)	Enighed om mødedato den 11.september, men kl. 18.00, hvor vi spiser sammen.
11.Evt.	Tak for et godt møde, der blev noget rodet, men jeg har efter bedste evne forsøgt at samle op på de spredte fægtninger!